
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 26. januar 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål P
Vil ministeren definere forskellen på statens måde at holde tamdyr i de kommende 15-20 
naturnationalparker, og måden man allerede gør det, de steder hvor man holder tamdyr 
efter principperne om "rewilding" f.eks. på Mols Laboratoriet, og mener ministeren, at det 
er en rimelig pris at betale for mere biodiversitet, at udsatte tamdyr, der skal græsse i de 
kommende naturnationalparker, vil sulte i perioder og andre vil skulle aflives, netop fordi 
man ikke tilskudsfordrer dem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Kjærsgaard (DF).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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